
Zápis ze setkání RADY RODIČŮ 
ze dne 29. dubna 2015

Přítomni :  pí. Blechová (1.tř.)
        pí. Matějková (2.tř.)
        pí. Bravencová (3. roč.), Mgr. Bartošková - omluvena
        pí. Petráková (4.tř.)
        pí. Nosková (6. tř.), MUDr. Fucimanová – přizvaný host
        p.  Hruška (8.tř.)

Omluveni : pí. Zelená (5.tř.), navštívila řed. školy 30. dubna 2015    
         pí. Zemanová (7.tř.)
         pí. Závišová (9.tř.)

Přizvána : Mgr. Ilona Vránková – ředitelka ZŠ Čs. armády

1. Zahájení RR v 16.30 hod.

2. Vyjádření připomínek od všech zástupců tříd ohledně vyučování a jiné 
problematiky v těchto třídách.

3. RR byla seznámena s evaluací ŠD na základě vyplněných dotazníků z řad 
rodičů.

4. Diskutovalo se o komunikaci mezi dětmi, učiteli a rodiči.

5. RR byla seznámena s následujícími body, které již probíhají či v nejbližší 
době čekají na realizaci:

- výměna čelních oken 
- výměna vchodových dveří – vše v rámci zachování historického rázu školy
- realizace obnovy hřiště na zahradě školy z grantu Jihočeského kraje
- rekonstrukce bývalého bytu školníka pro rozšíření prostor a navýšení kapacity  
školní družiny
- uvažuje se o vybudování digitální třídy, v této souvislosti je nutné dovybavení 
požadovanou technikou
- plánuje se zvýšit bezpečnost žáků nově vybudovaným kamerovým systémem
- v budoucnu se uvažuje o výstavbě nové tělocvičny v areálu školy
6. Ředitelka školy nás seznámila s počtem budoucích prvňáků, kteří začnou naší 
školu navštěvovat ve školním roce 2015/2016. 



7. Byli jsme dále seznámeni se sjednocením učebnic pro jednotlivé ročníky.

8. Projednával se návrh rodičů o nahlédnutí do písemných prací svých dětí,        
o možnostech ústního zkoušení a frekvenci známek v jednotl. předmětech.

9. RR podpořila vedení školy o stálé podpoře, nejen finanční, ale o navýšení 
zájmu a zkvalitnění vztahů, které povede ke zpříjemnění prostředí nejen pro 
děti, ale i pedagogický i nepedagogický personál.

10. RR poděkovala ředitelce školy za příjemný průběh ZÁPISU. Také děkuje za 
spolupráci s místními mateřskými školami. Oboustranné setkávání má velké 
ohlasy u obou stran a připravuje příjemný vstup prvňáčkům na jejich cestě za 
vzděláváním.

11. Ukončení RR v 18.00 hodin.

-----------------------------------------
      Předseda RR
 Bc. Jitka Petráková

Zápis z RR zapsala Bc. Jitka Petráková


